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Orgnr: 849201-6418 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Kvarnen 

Tid: 1 oktober kl 1000-1200 

Plats: Livbojen 

Närvarande: Anita Andersson, Konrad Bentsson, Inge Emanuelsson, Boel 

Henriksson, Anders Kinch och Håkan Söderberg. 

§ 1 Mötets öppnande. 
Mötet öppnades och alla hälsades välkomna av Konrad Bengtsson, som valdes till 
ordförande för mötet. 

 
§ 2 Godkännande av dagordning. 

Föreslagen dagordning godkändes. 
 
§ 3 Protokoll från föregående möte. 

Protokoll från möte 20 augusti godkändes och lades till handlingarna. 
 

§ 4 Inkomna och utgående handlingar. 
Intet. 
 

§ 5 Kassarapport.  
200 938 kr i tillgångar. 

 
§ 6 Aktuellt medlemsläge. 

Vi har 573 ordinarie medlemmar (558 vid årsskiftet) och 13 vänmedlemmar. 
 
§ 7 Koppling deltagande i föreningens aktiviteter och medlemskap. 

Beslutades att för deltagande i de av SPF Kvarnen anordnade aktiviteterna krävs 
ordinarie medlemskap eller vänmedlemsskap i SPF Kvarnen. 

 
§ 8 Uppdatering Softadm. 
Inga större förändringar har skett 

 
§ 9 Fördelning av bidrag från Vuxenskolan. 

Beslutades att de 2 800 kr som inkommit tillföres föreningens rörelsekapital. 

§ 10 Nya riktlinjer för föreningsbidrag. 

Har skickats på remiss från Halmstad kommun. Ingen hade några 
synpunkter på remissen. Beslutades att sekreteraren svarar detta till 

kommunen.  
 

§ 11 Ev. bidrag till lokalhyror. 
Diskuterades hur aktiviteter med kö ska hanteras. Ska man få vara med år efter 

år eller ska nya få möjlighet? Ska kölistan vara officiell så att man vet sin plats i 

kön? Frågan kommer att tas upp igen på nästa styrelsemöte. 
Beslutades att inga bidrag skall lämnas till lokalhyror eftersom de bara kommer 
ett mindre antal medlemmar till del. 
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§ 12 Uppföljning av mässan 28 september. 
Föreningen representerades av Anders Kinch och Konrad Bengtsson som 

bemannade ett bord ihop med SPF Snöstorp. Evenemanget gav bra information 
om ett stort antal föreningar i kommunen men besökarantalet var tyvärr ganska 
lågt. 

§ 13 Den ofrivilliga ensamheten - fortsatt verksamhet. 
Hittills genomförda aktiviteter har inte lockat de som verkligen är ofrivilligt 
ensamma. Beslutades att verksamhet upphör tillsvidare. 

§ 14 Planerade resor. 

Till våren planeras en resa till Norrvikens trädgårdar och Birgit Nilssonmuseet 
samt en resa till operan Madam Butterfly i Göteborg. 

Beslutades att målsättningen ska vara en till två resor per år av vardera 
kortresor i närområdet, heldagsresor på lite längre avstånd och resor till 
musikarrangemang som opera eller musikal. 

§ 15 Kommande månadsmöten 14 oktober, 11 november och  
 9 december. 
14 oktober: ”Killen som ramlade ner från himlen” med Alexandra och Henrik 

Murdoc. Boel tar emot anmälningar och Anders hälsar välkomna. 
11 november: Liselotte Hozjan från demensteamet informerar om 

demenssjukdomar och närliggande problematik. Boel tar emot anmälningar och 
Inge hälsar välkomna. 
9 december: ”Blandat och Gott” med tre glada musiker och information om 

vårdcentralen i Geting/Harplinge. Boel tar emot anmälningar och Anders hälsar 
välkomna. 

§ 16 Kollisioner månadsmöten – program Livbojen.  

Konstaterades att målgruppen inte är densamma, varför detta lämnas utan 
åtgärd. 

§ 17 Luftgevärsskjutning 21 oktober kl 1330 i Slättåkra. 

Anders skickar inbjudan via mail och anslår på hemsidan. 

§ 18 Besök på Hallands Militärhistoriska museum på Skedalahed  
 22 oktober. 

Anders skickar inbjudan via mail och anslår på hemsidan. Håkan tar emot 

anmälningar och organiserar transporterna. Konrad och Inge kan ställa 

upp med bilar. 

§ 19 Information för nya medlemmar. 

Torsdag 14 november kl 1700. Anita kontaktar församlingshemmet och 

beställer smörgåstårta. Sekreteraren skickar lista på nya medlemmar. 

§ 19 Jullunch för 85+. 
Konrad kontaktar Skepparstugan och undersökermöjligheter 4 eller 11 december. 

§ 20 Program för 2025. 
Anita drog ett stort antal förslag och kontaktar i första hand: 

13 januari Anders & Sölve som spelar och sjunger 
10 februari Helen Andersson om att åldras och samtidigt ha roligt 
10 mars Schanahan irländsk folkmusik 

14 april Anders Thornberg landshövding Hallands län  
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12 maj Nina Widegren sång och information om ”Vita arkivet” 
Till våren planeras en fest med Quiz och Janne mé Granne samt en upprepning 

av den populära lunchen på Kuststationen i Steninge. 
Flera förslag kom upp till diskussion men styrelsen efterlyser tips och önskemål 
från medlemmarna. Programmet för 2025 kommer att fastställas på nästa 

styrelsemöte. 

§ 21 Uppdatering av hemsidan. 
Styrelsemedlemmarna uppmanades att kontakta Anders vid behov, så att 

hemsidan kan hållas uppdaterad och aktuell. 

§ 22 Övriga frågor. 
Intet. 

§ 23 Nästa möte. 

Tisdagen 29 oktober kl 0900 på Livbojen. Anders ordförande och Boel tar med 
fika. 

§ 24 Mötets avslutande. 

Ordförande tackade styrelsen och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

………………………………………………                      ……………………………………………. 

Konrad Bengtsson                                Håkan Söderberg               

Ordförande                 Sekreterare 


